
2014D45148 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Economische Zaken, belast met het voorbe-
reidend onderzoek van dit voorstel van wet, heeft de eer verslag uit te 
brengen in de vorm van een lijst van vragen. 

De voorzitter van de commissie,
Vermeij 

Adjunct-griffier van de commissie,
De Vos 
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Nr. Vraag 

1 Kunt u inzicht geven in de afwikkeling van de Wet Bevordering 
Speur- en Ontwikkelingswerk (WBSO)- en Research en Develop-
ment Aftrek (RDA)-aanvragen 2013 en 2014? 

2 De begroting Economische Zaken 2015 liet een verschuiving zien 
van RDA naar WBSO voor dat jaar, wordt er in 2014 momenteel ook 
al geschoven hiertussen? 

3 Kunt u voortaan in de begrotingsstukken duidelijker aangeven bij 
begrotingsposten in hoeverre die posten bestaan uit reeds 
aangegane verplichtingen, reserveringen en garantiestellingen? 

4 Waarom vind de herschikking van kapitaal van de Regionale 
Ontwikkelingsmaatschappijen (ROM’s) niet in 2014 plaats? 

5 Kunt u toelichten waarom het beroep op de Compensatieregeling 
Energie-intensieve bedrijven (ETS) lager uitviel dan verwacht? 

6 Waarom wordt alsnog in 2014 25 miljoen euro toegevoegd aan het 
Toekomstfonds? Kan dit bedrag nog daadwerkelijk uitgegeven 
worden in 2014? Is het Toekomstfonds al operationeel in 2014? 

7 Wat is de reden dat de herschikking van kapitaal van de ROM’s niet 
zoals verwacht in 2014 plaats kan vinden? Wanneer zal deze 
herschikking wel kunnen plaatsvinden? 

8 Kunt u ten aanzien van het School als Kenniscentrum een toelich-
ting geven op het «verschuiven naar de komende jaren»? 

9 Waarom wordt de 9,7 miljoen euro voor scheepsbouwfinanciering 
nu al in mindering gebracht? Waarom wordt niet gewoon het einde 
van het jaar afgewacht, zoals met andere regelingen? 

10 Voor welke kosten wordt de extra bijdrage van 10 miljoen euro voor 
de Kamer van Koophandel gegeven? Waarom bleek een extra 
bijdrage van een veel lagere orde voor de fraudehelpdesk en het 
centrum voor ambachtseconomie niet mogelijk? 

11 Kunt u toelichten welke financiële afspraken u heeft gemaakt met 
de provincies over de bijdragen aan de Rijksdienst voor Onderne-
mend Nederland (RVO) om tot een efficiënter en effectiever stelsel 
voor het Agrarisch Natuur- en Landschapsbeheer te komen? 
Waarom vindt verhogen plaats in de bijdrage aan de RVO met 1,2 
miljoen euro in verband met het feit dat de provincies een bijdrage 
leveren ten behoeve van de werkzaamheden die de RVO verricht 
met betrekking tot het Plattelands Ontwikkelingsprogramma? 

12 Waarom wordt er minder uitgegeven aan personele uitgaven en 
sociaal flankerend beleid? 

13 Waaraan zijn de middelen voor «digitalisering regionale radio» 
precies besteed? 

14 Is er een logische koppeling tussen aflossingen DLO en hogere 
bijdragen van derden voor onderzoeksprojecten? 

15 Wat is de oorzaak van de aframing PIANOo/Tendernet en welke 
invloed heeft dit op de begroting voor 2015? 

16 Kunt u een toelichting gegeven op het feit dat er geen herschikking 
van kapitaal van ROM’s zal plaatsvinden, waardoor geen ontvang-
sten worden gerealiseerd? 

17 Wat is de reden dat de investeringsbeslissing voor het Rotterdam 
Opslag en Afvang Demonstratieproject (ROAD) niet zoals verwacht 
in 2014 wordt genomen? Wanneer kan deze beslissing wel worden 
genomen? 

18 Wat zijn de reeds eerder gedane investeringen in het ROAD-
project? Blijft de 33,8 miljoen euro gereserveerd voor het 
ROAD-project? 

19 Wat zijn de afspraken die gemaakt zijn in het kader van de twee 
nieuwe kolencentrales in combinatie met ROAD CCS demonstratie-
project? 
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20 In het licht van het feit dat de investeringsbeslissing – net als 
voorgaande jaren – niet genomen is, is de Minister bereid te bezien 
of er wellicht met andere partners wel te komen is tot realisering 
van het ROAD project? Zo nee, waarom niet? 

21 Hebben de recente ontwikkelingen rondom de vogelgriep in 
Nederland invloed op de bijdrage aan het Diergezondheidsfonds? 
Zo ja, hoe zit dat? Zo nee, waarom niet? 

22 Welke aanvullende opdrachten zijn door het ministerie gegeven aan 
het College voor de toelating van gewasbeschermingsmiddelen en 
biociden (Ctgb)? 

23 Hoeveel van de verhoging van 1,1 miljoen euro voor de NVWA valt 
onder de transitiekosten bij de overname van de Publiekrechtelijke 
Bedrijfsorganisatie (PBO)-taken? Hoe zal dit bedrag zich 
ontwikkelen? 

24 Waarom is de bijdrage aan de Wageningen UR afgenomen?
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